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Stockholms universitet Besöksadress: Telefon: 08-16 20 00 (vxl) 
Box 27 861, 115 93 STOCKHOLM Karlavägen 104, våning 5 Telefax:  

www.ims.su.se E-post:  
 

Sammanträde institutionsstyrelsen vid IMS  
Tid och plats: onsdag 2 oktober 2024, 13:00 – 15:00, plats: Bangsalen, Garnisonen 

 

  
Närvarande: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ordinarie  
Ledning  
Tore West Prefekt i tjänsten/ordförande 
Anna Sofia Rossholm  Stf prefekt i tjänsten  
 
Lärare/forskare 

 

Louise Wallenberg IMS Lärare/forskare (MODE) 
Joel Frykholm IMS Lärare/forskare (FILM) 
John Sundholm IMS Lärare/forskare (FILM) 
Martina Ladendorf IMS Lärare/forskare (JMK) 
Andreas Widholm 
Magnus Danielson 

IMS Lärare/forskare (JMK) 
IMS Lärare/forskare (Suppleant) 

  
SUS-studentrepr.  
Sebastian Wärmländer IMS studenter grund/avancerad nivå  
  
Teknisk administrativ  
Anna Åberg IMS TA-personal 
Mattias Johannesson 
 
 

IMS TA-personal (Suppleant) 

  
  

  

Protokollförare:  
 
  

Jimmy Pettersson Administrativ studierektor (ej rösträtt) 
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ÄRENDEN 
 
§1. Öppnande.  
Fastställande av 
dagordning  

 
 
Mötet öppnades. Beslutspunkt om examinator för kursen FS1811 
lades till i dagordningen. Dagordningen fastställdes.  
 

  
 
§2. Utseende av 
justeringspersoner 

 
Utsågs Martina Ladendorf och Joel Frykholm.  
 
 

  
§3. Föregående 
protokoll  
 
 
 

Föregående protokoll anmärktes ha felaktigt datum och numrering i 
sidhuvudet på första sidan. 
  
Föregående protokoll från den 4 september 2024 skickas ut med 
denna kallelse till personal@ims.su.se den 24 september 2024.  
(se kallelsens bilaga 1). 
 

§4. Anmälan av Ingen anmälanspunkt anmäld. 
  
§5. Informations-
punkter 
 
 
 

1. Information från prefekterna  
 

Prefekten redogjorde för mötet med fastighetsavdelningens 
projekteringsgrupp. Deras förslag om lokaler vid flytt till Albano 
var bra. IMS undervisning planeras under höstterminen 2025 att 
bedrivas i Albano och Filmhuset. IMS fick med anledning av detta 
förtur till att boka 50% av IMS behov av undervisningslokaler i 
Albano för höstterminen 2025. 
 
Prefekt informerade att den statliga prislappen inom hum/sam höjs, 
både med en särskild satsning och den årliga uppräkningen, men att 
lärosätet samtidigt inte får ett högre takbelopp. Med andra ord, 
antalet HÅS att fördela ut till institutioner inom hum/sam blir färre 
samtidigt som de HÅS som fördelas ut betalar mer. 
 
Prefekt påminde om personalmötet den 5 oktober. 
 
Prefekt informerade att rekryteringen av doktorander och ny 
personalhandläggare fortgår som planerat. 
 
Prefekt informerade att lönesamtalen är avslutade och lönerevision 
pågår. 
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Prefekt informerade att det kommer ske en avtackning av 
instititionens tidigare medarbetare Svante Emanuelli och Mariusz 
Frackiewicz fredagen den 11 oktober, 14:30. 
 
2. Information från lärarrepresentanter   

 
Lärarrepresentanten Martina Ladendorf lyfte frågan att kollegiet i 
medie- och kommunikationsvetenskap i högre grad vill bemannas 
för att uppdatera kurser inom huvudområdet samt att 
arbetstidsberäkningen för att uppdatera kurser ska bli högre. 
Martina lyfte även frågan att kollegiet i medie- och 
kommunikationsvetenskap vill att IMS särskilt ska satsa på 
befordringsansökningar och att arbete med dessa ska innebära ett 
reducerat undervisningsåtagande. Prefekt svarade att det har fattats 
beslut om arbetstidsberäkning i institutionens bemanningsprinciper 
och att det är svårt för IMS att reducera enskildas 
undervisningsåtagande för att de ska arbeta med 
befordringsärenden. 
 
Lärarrepresentanten Joel Frykholm önskade ett förtydligande kring 
institutionens bemanningsprinciper. Vad är statusen för dokumentet 
och hur sker avsteg? Prefekt skickade frågan vidare till 
Ledningsrådet för utbildningsfrågor. 

 
3. Information från studeranderepresentanter  
 
Studeranderepresentanten Sebastian Wärmländer ställde frågan om 
det kommer finnas ett bibliotek vid en flytt av verksamheten i 
Garnissonen till Albano och undrade om det stämmer att 
universitetes digitala undervisningsplattform Athena kommer bytas 
ut. Administrativ studierektor Jimmy Pettersson informerade att det 
finns en arbetsgrupp som ska utvärdera om universitetet ska 
upphandla en digital undervisningsplattform till 2027, när avtalet 
med Athena avslutas, eller om universitetet ska ansluta sig till 
SUHF avtal med SUNET och Canvas. 
 
Arbetet med att rekrytera studeranderepresentanter pågår och TA-
personalrepresentanten Mattias Johannesson informerade att 
studentkåren kommer besöka IMS. 
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§6. Beslut 1. Beslut om Paula von Wachenfeldt som examinator för kursen 
FS 1811 Lyx, medier och marknadsföring 
Föredragande: Jimmy Pettersson 
Institutionsstyrelsen beslutar att Paula von Wachenfeldt är 
examinator för kursen FS 1811 Lyx, medier och 
marknadsföring. 
 

  
§7. Diskussion 
 

- 

  
§8. Övriga frågor 
 

Inga övriga frågor hade inkommit. 
  

  
§9. Mötet avslutas 
 

Mötet avslutades. 
 

  
Kommande möten  Mötesdatum ht 2024  

 
 
Onsdag 6 november 2024 (krockar ej med höstlov v 44: 28 okt–1 
nov) 
Onsdag 4 december 2024 
 
(Institutionsstyrelsen har sedan januari 2023 ändrat sina mötestider 
så att styrelsen ej sammanträder under sport-/påsk- eller höstlov). 

  
 

Vid protokollet:  Ordförande: 
 

 
Jimmy Pettersson 

 
Tore West 
 

  
Justeras:   
 
 
Martina Ladendorf 

 
 
Joel Frykholm 
 

 

Bilagor (se tidigare utsänd kallelse) 
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(Samtliga bilagor sändes ut med kallelsen till personal@ims.su.se 2024-09-24). 
 

 

 


